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Hodnocení práce:

Formulace cílů práce: (2) cíle byly vhodně formulovány

Komentář: Bylo by vhodné přesně definovat dokumenty, které norma požaduje.

Metodika zpracování: (1) velmi vhodně zvolena a formulována

Práce s daty a informacemi: (1) použitá data aktuální, informace relevantní a správně zpracované

Celkový postup řešení: (2) postup řešení správný, některé kroky neadekvátní

Teoretické zázemí autora: (1) autor významné autory citoval a zná teorii dané problematiky 

Práce s odbornou literaturou (citace, norma): (3) autor dodržel citační normu, dopustil se více
chyb

Komentář: Autor v textu práce necituje.

Úroveň jazykového zpracování: (2) práce je jazykově zpracována na standardní úrovni

Komentář: V úvodní části jsou některé formulace poněkud těžkopádné. Např. \\\\\\\"Definice jakosti
podle normy .... se nezaměřuje přímo na zákazníky, ale právě požadavky zákazníků se mají
uspokojovat\\\\\\\" (str. 9). 

Přesnost formulací a práce s odborným jazykem: (2) autor má dostatečný pojmový aparát

Formální zpracování - celkový dojem: (2) práce je formálně v pořádku, celkový dojem je dobrý

Splnění cílů práce: (2) cíle práce včetně dílčích byly splněny

Formulace závěrů práce: (3) závěry jsou dostatečně formulovány a jsou významné pro další
využití

Komentář: Očekával bych v tomto případě zhodnocení přínosu zavedení SŘJ ve firmě. Závěr je
velice obecný.

Odborný přínos práce a její praktické využití: (3) práce je po odborné a praktické stránce
využitelná

Komentář: Práce je využitelná částečně, navržený systém řízení jakosti však není kompletní.



Celkové hodnocení práce:

Návrh hodnocení práce známkou: velmi dobře

Doporučuji práci k obhajobě: ANO

Otázky k obhajobě:

Otázka 1: Jaká je finanční náročnost zavedení SŘJ v pojednávané firmě.
Otázka 2: Jakým způsobem by bylo možné řešit problematiku elektronických verzí řízených
dokumentů?
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